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Day 01   Arrival Kuching City Tour & Shopping Tour    

Meet upon arrival at Kuching International Airport. Then, proceed for 3 hours Kuching 
City Tour. Experience the beauty of multi-racial community and see places of interest 
& the essential part of Kuching includes the building of the White Rajah, (Colonial 
Law Court, Clock Tower, Charles Brooke Memorial, Post Office, Square Tower), 
bustling Chinatown, Chinese Temple.Discover the treasure of Sarawak Museum, 
Sightseeing to Astana, Malay Village & Kuching Water Front. After tour complete; 
assist transfer to hotel for check in. 
 

Day 02    Bako National Park               (B / L / D)  

Breakfast at the hotel, morning check out from the hotel and proceed for BAKO 
NATIONAL PARK TOUR. Bako National Park, established since 1957, is the oldest 
and one of the most popular national parks in Sarawak. Situated about 37 km from 
Kuching City, the excursion takes about one and a half-hour by land and boat. With 
an area about 2,728 hectares, it offers the perfect introduction to Sarawak’s forest 
and wildlife. Unlike the other parks, visitors to Bako National Park are almost 
guaranteed to see wildlife such as long-tailed macaques, squirrels, white bearded 
pigs, silver leaf monkeys, etc. With 17 trails provided, ranging from 0.2 km to 5.75 
km, you will almost find new experience in each different trail. You will be brought 
along the Teluk Paku trail. To spot the Proboscis monkey, species, which only can 
be found in Borneo Island, you will need to walk slowly, keep as quiet as possible, 
and listen out for sounds and movement along the way. In Bako National Park, you 
will also be able to view 7 different types of vegetations and forests from almost 
desert-like scrub or ‘padang’ to lowland dipterocarp forest. Take the trail to Teluk 
Pandan Kecil and you will find a lot of the carnivorous plants, pitcher plants, and you 
will also see the most famous rock formation at the end of the same trail. Lunch & 
Dinner is provided. Check in and overnight at the Bako national Park’s Resthouse.  
 

Day 03  Bako National Park / Kuching             ( B/L )           

After breakfast at the Park Canteen, continue for jungle trekking to explore others 
flora & fauna. Lunch is provided. Later afternoon, check out from the rest house and 
take a boat ride back to Bako Jetty. Transfer to Kuching International Airport for 
departure flight.  

 

第一天   抵达古晋城市 & 购物游                     

抵达古晋国际机场后，由热情导游迎接，开始3小时的城

市游。参观白拉惹建筑物（殖民地法庭，钟楼，查尔斯.布

鲁克纪念碑，邮局，方塔），繁华的唐人街，华人庙宇，

沙捞越博物馆，阿斯塔那，马来村庄，以及古晋河滨公

园。接着送往酒店入住过夜。 
 

第二天   巴哥国家公园                   (早/午/晚餐)                                

在酒店早餐，上午从酒店退房并继续前往巴哥国家公园之

旅。巴哥国家公园，自1957年成立，是历史最悠久，砂拉

越最受欢迎的国家公园之一。距离古晋市约37km，使用陆

路和船路用时约一个半小时。它2728公顷的区域为沙捞越

森林和野生动物提供了完美的场所。不像其他的公园，游

览巴哥国家公园几乎可以保证看到野生动物，如长尾猕猴

，松鼠，白胡子野猪，银叶猴等。总共有17个走道，从

0.2公里到5.75公里的距离，你会发现，几乎在每一个不同

地方都可以探索到全新的体验。若要看见只能在婆罗洲岛

中发现的长鼻猴，你需要慢慢地走，尽量保持安静，并注

意四周环境的声音和动作。在巴哥国家公园，你还可以看

到其中不同种类的植物，像是低地龙脑香林。探索Pandan 

Kecil走道的话，你会发现很多食肉植物，像是猪笼草。你

也可以在走到尽头看到最著名的岩层。包含午餐和晚餐。

之后留宿于巴哥国家公园。 
 

第三天    巴哥国家公园 / 古晋             (早/午餐)                                 

早餐在园区食堂享用后前往丛林中跋涉，探索其他植物和

动物。提供午餐。午餐后，收拾退房，并乘船回到巴科码

头，到古晋机场等待航班。  

   

Hotel  Room Type 

Tour Price Per Person In Ringgit (MYR) 

ADULT TWIN SHARING ROOM   

2 - 8 PAXS  09 ABOVE SINGLE SUPP 

Abell Hotel / The Lime Tree Hotel 3* Superior 820 750 870 

Pine Garden Hotel / 56 Hotel 3* Superior 810 740 860 

Harbour View Hotel 3* Standard 830 760 880 

Hock Lee Hotel 3* Deluxe 830 760 890 

Grand Margherita /  Standard 930 810 920 

Ariva Gateway / Imperial 4* Standard 840 770 890 

The Waterfront Hotel / Riverside Majestic 5*  Superior 890 820 930 

Hilton Kuching 5* Superior 910 840 960 
 

Package Inclusive: 

• Hotel: 02 night’s accommodation on twin sharing. 

• Return airport transfer & tour transfer by seat in coach. 

• As per itinerary by seat in coach. 

• Tour guide with driver or driver cum guide (FIT)  

Package Exclusive: 

• Air ticket & Airport tax. 

• Travel Insurance & Personal MISC Expenses 

• Tipping ( MYR15 person ) – Collect upon booking made 

• Optional tour 
 

TERMS AND CONDITIONS:  

• Package are valid for Malaysian only and minimum 02 person to go based on sit in coach.  

• All rates are valid to 31 December 2020. 

• Child rates are applicable for 03 - 11 years old. Child with bed : 90% from the adult fare, Child no bed : 70% from the adult fare  

• Cat Museum Close for Public Holiday.  

• Surcharges & Peak Season are applicable and subject to change without prior notice.  

• Hotels have the rights for block out any peak season date for Malaysia Public Holiday without prior notice. 

• Refund/reduction will NOT be made to any tour members who do not partake in meals, sightseeing / accommodation during tour. 

• Tour & Price as above are subject to change without prior notice & booking are on request and subject to room confirmation. 

• Daily Holidays Sdn Bhd shall not be liable for any loses or expenses incurred due to delay, sickness, weather, strikes or any other causes beyond its control, such 
losses and expenses shall be borne by the clients. 

• Daily Holidays Sdn Bhd terms & conditions applies. 

3 DAYS 2 NIGHTS KUCHING & BAKO NATIONAL PARK -古晋巴哥国家公园之旅 

http://www.dailyholidays.com.my/

